
یکشنبه  23 اردیبهشت 1403  شماره 7557

پرسپولیس6

پرسپولیس 
جام حذفی را 

از دست داد 
اما در مجموع 

مدیران 
باشگاه و حتی 

هواداران از 
اوسمار راضی 

و خواهان 
ادامه حضور 

او روی 
نیمکت داغ 
پرسپولیس 

هستند

ما این قدر که آقای درویش را در تلویزیون و رسانه  ها می بینیم، بچه های پرسپولیس را 
نمی بینیم. ایشان باید بداند امثال رضا جباری وقتی که در این تیم پول نبود، زحمت 

کشیدند و جوانی شان را گذاشتند

مهدی عبدی و تمایل به بازگشت
قـــرارداد قرضی عبدی با تراکتـــور در پایان همین فصل به 
پایان می رسد و باشگاه پرسپولیس باید تکلیف این بازیکن 
را مشـــخص کند. عبدی بعد از اینکـــه فرصت زیادی برای 
بازی کردن در پرسپولیس پیدا نکرد در شروع فصل جاری 
و بعد از بازی هفته دوم سرخ ها در تبریز راهی تراکتور شد. 
او شروع خوبی در تیم جدیدش داشت و چند گل هم به 
ثمر رساند. با این حال هرچه گذشت عبدی روزهای خوبی 
را در تبریز ســـپری نکرد و خمـــس در دیدارهای آخری که 

سرمربی تراکتور بود، اصلاً به این بازیکن میدان نمی داد.
با اینکه حمیـــد مطهری از او شـــناخت کاملی دارد اما 
عبدی باز هم مهاجم ذخیره تیمش در ســـه مســـابقه 
اخیـــر بـــوده ضمـــن اینکـــه اگـــر یحیـــی گل محمدی 
ســـرمربی تیـــم تبریـــزی شـــود دوبـــاره جا بـــرای این 
مهاجـــم تنگ خواهد شـــد. خود عبدی دوســـت دارد 
به پرســـپولیس برگـــردد و کارش را در ایـــن تیم ادامه 
دهد اما شـــنیده شـــده اوســـمار علاقه ای به بازگشت 
ایـــن بازیکن نـــدارد و در واقـــع در پرســـپولیس جایی 
بـــرای عبدی نیســـت. بدین ترتیب او یـــا باید در تبریز 
بمانـــد و یـــا اینکه باز هم بـــه صورت قرضـــی راهی تیم 

دیگری شـــود.
پرســـپولیس در حال حاضر عیســـی آل کثیر را دارد و برای 
فصل آینده هم زمزمه های بازگشت علی علیپور و خرید یک 
مهاجم خارجی به گوش می رسد. گویا باشگاه تراکتورسازی 
با ارسال نامه ای خواهان دائمی شدن قرارداد مهدی عبدی 
شده و حالا باید منتظر ماند و دید باشگاه پرسپولیس چه 

واکنشی به این موضوع خواهد داشت.

مدافع عنوان قهرمانی منتظر رقیبش 
برای بازی روز چهارشنبه

تیـــم پیشکســـوتان پرســـپولیس در رده 55 تـــا 70 که 
فصل قبل قهرمان پیشکســـوتان شـــده بـــود، این بار 
هم در جامی که به همت ســـازمان ورزش شـــهرداری 
در زمین میلان جیحون برگزار شـــده منتظر مشخص 
شـــدن حریـــف خـــودش در مرحلـــه بعـــدی اســـت. 
سرخپوشـــان در دو بازی قبلی شـــان مقابل تیم کیان 
بـــه تســـاوی رســـیده اند و از ســـد تیـــم شـــاهین نیز با 
نتیجـــه 3 بر 2 گذشـــته اند و منتظر مشـــخص شـــدن 
حریف بعدی شـــان هســـتند تـــا در روز چهارشـــنبه در 
قالب تیم 9 نفره به مصاف حریف بعدی شـــان بروند. 
در تیـــم پرســـپولیس نـــام ســـتاره های بزرگـــی مانند 
محرمـــی، محمدخانی، درخشـــان، مرتضی فنونی زاده 
و بازیکنانی مانند یوســـفی و عبدالله نـــژاد، نعیم آبادی 
و شـــیرمحمدی و بهـــروز رهبـــری فرد دیده می شـــود. 
تیمی که در اولین دوره   این مســـابقات عنوان قهرمانی 

را کســـب کرده بود.
 

با اعلام فدراسیون فوتبال
درویش به کمیته اخلاق احضار شد

به گـــزارش ایران ورزشـــی و به نقل از ســـایت رســـمی 
فدراســـیون فوتبال، با اعلام کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال، رضا درویش مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس 
جهت ادای پاره ای از توضیحات، باید روز دوشـــنبه 24 
اردیبهشـــت ماه در این کمیته حضور داشـــته باشـــد. 
کمیتـــه اخـــلاق پیش تر اقـــدام به دعـــوت از مصطفی 
لشـــکری مدیر روابط عمومی باشـــگاه پرسپولیس نیز 
کـــرده بود. ظاهـــراً مصاحبه هـــای مدیرعامل باشـــگاه 
پرســـپولیس دربـــاره رأی کمیتـــه انضباطـــی پیرامون 
حاشـــیه های بازی با ســـپاهان باعث دعوت او شـــده 
ضمن اینکه مدیر روابط عمومی باشـــگاه پرســـپولیس 
هـــم بـــه خاطـــر اســـتوری هایی کـــه در همیـــن رابطه 

منتشـــر کرده بود، احضار شـــده است.

محرمی – پرسپولیس بعید است

 با وجـــود اینکه هنوز تا پایان فصل جـــاری فاصله داریم 
و فصـــل نقـــل و انتقـــالات شـــروع نشـــده اما شـــایعات 
مربوط به نفـــرات ورودی و خروجی پرســـپولیس قوت 
گرفته اســـت. از طرفی باوجود اینکه اوســـمار نه لیست 
ورودی داده نـــه خروجـــی ظاهـــراً هـــواداران در فضـــای 
مجـــازی  هـــر بازیکنی که دوســـت دارند، پرسپولیســـی 
شـــود را در لیســـت منتخب خودشـــان قـــرار می دهند 
و همیـــن  طـــور به شـــکل دومینـــووار اخبار و شـــایعات 
دربـــاره این گزینه ها دســـت به دســـت می شـــود. یکی 
از ایـــن نام ها صـــادق محرمی مدافع راســـت ملی پوش 
سرخ هاست که بحث بازگشتش به پرسپولیس مطرح 
شـــده با این حـــال اول اینکه او با باشـــگاه دیناموزاگرب 
کرواســـی قـــرارداد دارد و البتـــه بعـــد از اینکـــه در جام 
ملت هـــای آســـیا از ناحیـــه ربـــاط صلیبی آســـیب دید 
همچنـــان دوران نقاهت را می گذرانـــد و احتمالاً تا مهر 
و آبان قادر بـــه حضور در میادین نخواهد بود. باشـــگاه 
پرســـپولیس هم هیـــچ برنامـــه ای بـــرای بازگرداندن او 
ندارد چرا که بحث تمدید قرارداد دانیال اســـماعیلی فر 
برای دفاع راســـت در اولویت اســـت و بازگشت محرمی 

بـــه جمع ســـرخ ها بعیـــد به نظر می رســـد.

خبر

 باشگاه پرســـپولیس حدود سه هفته قبل 
بحـــث تمدید قرارداد اوســـمار لوس ویرا را 
کلیـــد زد و حتی کنار رفتـــن از جام حذفی 
در مرحله یک هشـــتم نهایی این رقابت ها 
باعث نشـــد تـــا مدیـــران ایـــن باشـــگاه از 

تصمیم خود عقب بنشـــینند.

در عین حـــال باوجود مصاحبه های برخی 
پیشکســـوتان مبنـــی بـــر اینکـــه مدیـــران 
باشـــگاه باید درباره تمدید قرارداد اوسمار 
عجلـــه نکننـــد و ایـــن مهـــم منـــوط بـــه 
قهرمانی و موفقیت در لیگ برتر باشـــد اما 
مدیران باشگاه در مواضع غیررسمی خود 
گفتند تمدید با اوســـمار ربطی به قهرمان 
شـــدن یا نشـــدن در لیگ برتر ندارد و برای 
جانشـــینی او نه گزینه داخلی در دسترس 
دارنـــد نـــه اینکـــه می توانند ســـراغ گزینه 
خارجـــی دیگـــری برونـــد. با این حســـاب 
بعـــد از یـــک دور مذاکـــرات مقدماتی بین 
اوســـمار و مدیران باشگاه پرسپولیس این 

اتفاق فعلاً مســـکوت مانده اســـت چرا که 
حساســـیت بازی های باقیمانـــده تا پایان 
فصـــل اجازه انجام مذاکـــرات را نداده و به 
نظر می رســـد تا فصـــل به پایان نرســـد نیز 
ایـــن مذاکـــرات ادامه پیدا نکنـــد. در عین 
حال بـــرای مدیران باشـــگاه بعـــد از پایان 
فصل تصمیم گیری دربـــاره ادامه همکاری 
با ایـــن مربی برزیلی راحت تـــر خواهد بود 
و البته نظر پیشکســـوتان و هـــواداران هم 
قاطعانه تـــر مطرح می شـــود امـــا یک نکته 
مهم دیگـــر می توانـــد در این بـــاره دخیل 
باشـــد. هیأت مدیره باشـــگاه پرسپولیس 
بزودی کن فیکـــون خواهد شـــد و 5 عضو 

جدید کـــه نماینده کنسرســـیوم بانکی به 
عنوان ســـهامدار عمده باشـــگاه شناخته 
می شـــوند در رأس کار قرار خواهند گرفت 
و تصمیم ســـازی های کلان مثـــل انتخاب 
ســـرمربی بایـــد از کانـــال آنها عبـــور کند. 
در واقـــع حتی اگر درویش در مســـند کار و 
مدیرعامل باشـــگاه بماند یـــا باید موافقت 
هیـــأت مدیـــره جدیـــد را بـــرای تمدیـــد با 
اوســـمار بگیرد یـــا اگر آنها بـــه جمع بندی 
رسیدند که اوسمار نباشـــد و دنبال گزینه 
دیگـــری برونـــد باید طبـــق خواســـته آنها 
عمل کند و عامل اجـــرای مصوبات هیأت 

باشد. مدیره 

توقف پروژه تمدید قرارداد با اوسمار تا آخر فصل

هیأت مدیره بانکی هم باید نظر بدهد

منوچهـــر عبد الله نـــژاد در رابطه بـــا رأی جدید 
کمیته انضباطی و بســـیاری دیگر از موارد مهم 
تیم پرســـپولیس که از درجـــه اهمیت بالاتری 

برخوردار اســـت، به سؤالات پاســـخ می دهد.
 

در خصوص رأی جدید کمیته انضباطی 
در رابطه با حضور تماشاگران بانو برای 

بازی های پرسپولیس و سپاهان در فصل 
آتی چه نظری دارید؟

بـــه نظرم مـــا می خواهیم همه چیـــز را به نوعی 
عادی سازی کنیم اما با حکم داده شده باز هم 
این مهم را اعمال نکرده ایم و باز هم جدا سازی 
را انجام داده ایم که چندان درســـت نیست. به 
نظرم بلیت فروشـــی را بایـــد آزاد بگذارند که در 
ایـــن بین هر کســـی چه خانـــم و چه آقـــا بلیت 
تهیه کرد، قادر باشـــد در ورزشگاه حاضر شود. 
از همین رو با همه مسائلی که بیان کردم حکم 
داده شـــده را چندان منطقی نمی دانم و بیشتر 
حکم ارائه شـــده را احساســـی و خارج از منطق 

می دانم.

در رابطه با تمدید قراردادها با بازیکنان 
پرسپولیس چه مسائلی باید در اولویت 

قرار گیرد؟
من فکر می کنم دوســـتاره ازبکستانی سرخابی 
خصوصاً اورونوف فراتر از لیگ ما ظاهر شده اند 
و به معنای واقعی شان واقعاً ستاره بودند. این 
مســـأله به نوعی زنگ خطر برای فوتبال ماست 
که خروجی خیلـــی خوبی نداشـــته؛ موضوعی 
کـــه بایـــد حتماً بـــه ســـمت تیم های پایـــه و زود 
بازی دادن به چهره های جوان برویم، نه اینکه 
در 25-24 ســـالگی تـــازه ســـتاره های جوان مان 
را مطـــرح ســـازیم بلکـــه از آنها به شـــکل جدی 
اســـتفاده کنیم و مانند تیم هـــای مطرح در 19-

18 ســـالگی ســـتاره هایمان را مطرح سازیم. در 
اولویـــت بعدی بایـــد برای بازیکنـــان کلیدی، به 
ســـن و رزومـــه بازیکنان نگاه کنیـــم و بازیکنانی 
را در اولویت قرار دهیم که در ســـطح تیم ملی 
بـــوده و بازیکنان تأثیر گذار و بـــه قول خودمان 
بـــازی دربیـــاری بوده اند و یا توانایـــی انجام این 

مهم و تکرارش را دارند.
به لحاظ درصدی چقدر پرسپولیس به 

تغییرات برای فصل آتی نیاز دارد؟
مـــن فکر می کنم معمولاً تیم هـــای بزرگ خیلی 
در تیم شان تغییر به وجود نمی آورند و بهترین 
نتایج را می گیرند مثلاً تیم رئال مادرید و طریقه 
یارگیری آنچلوتی باید الگویی برای پرسپولیس 
باشـــد که با کمترین بازیکنان بهترین نتایج و 

شرایط را برای تیمش به وجود آورد، ضمن اینکه 
نباید در جو رســـانه ای در فصل نقل و انتقالات 
قـــرار گیرند. در خط دفاعـــی و دروازه با ماندن 
پورعلی گنجی مشکلی احساس نمی شود اما اگر 
قرارداد امیری را تمدید نکنند باید یک وینگر و 

یکی دو مهاجم بسیار خوب جذب شوند.
در رابطه با اوسمار چه فاکتوری باید در 

تمدید قرارداد این مربی لحاظ شود؟
بـــه هـــر حال ایـــن یـــک واقعیت اســـت کـــه اگر 
امسال پرسپولیس جامی نگیرد، فضای ماندن 
و همکاری برای این مربی سخت خواهد شد اما 
در کنار این مهم کاریزما و مقبولیت این مربی 
در نزد بازیکنان و هواداران هم دیگر نکته مهمی 

است که باید مد نظر قرار بگیرد.

عبدالله نژاد: حکم انضباطی پرسپولیس و سپاهان بیشتر احساسی بود

یارگیری پرسپولیس باید مانند آنچلوتی و رئال مادرید باشد
بهـــزاد داداش زاده بازیکن ســـابق 
ر  د ملـــی  تیـــم  و  لیس  پرســـپو
رابطـــه بـــا شـــانس قهرمانـــی این 
کادر  پرســـپولیس  گفـــت:  تیـــم 
فنـــی خـــوب و بازیکنـــان بســـیار 
باکیفیتـــی را در اختیـــار دارد و بـــا 
حمایـــت هوادارانـــش همـــه چیز 
بـــرای تکـــرار موفقیتـــش فراهـــم 
اســـت امـــا بـــا وجـــود ایـــن، تنها 
عاملـــی کـــه می تواند ایـــن تیم را 
از قهرمانـــی دور کنـــد، پرداختـــن 
به مســـائل حاشـــیه ای اســـت؛ در 
غیر ایـــن صـــورت به لحـــاظ فنی 
پرســـپولیس می توانـــد بـــاز هـــم 
قهرمـــان شـــود و تا هفتـــه آخر در 
کـــورس قهرمانـــی بمانـــد البتـــه 
در ایـــن رابطـــه هـــواداران هم که 
عاشـــقانه همیشـــه از تیم شـــان 
روز  تـــا  بایـــد  کردنـــد  حمایـــت 
آخـــر و مثـــل همیشـــه پشـــتیبان 
ناخواســـته  و  باشـــند  تیمشـــان 
وارد مســـائل حاشـــیه ای نشده و 
موضع گیری شـــان در خصـــوص 
هوشـــمندانه  مـــوارد  از   بعضـــی 

باشد.
پیشکسوت پرســـپولیس در ادامه 
با حمایت از اوســـمار بـــرای باقی 

مانـــدن در پرســـپولیس افـــزود: 
درویش با کمترین هزینه اوسمار 
را در پرســـپولیس حفـــظ کـــرد و 
نتایـــج خوبی هـــم با ایـــن مربی 
نصیب پرسپولیس شد. در ادامه 
بازیکنان خوبی هم جذب شدند 
کـــه بـــه لحـــاظ فنـــی از کیفیـــت 
بالایـــی برخوردار بودند اما شـــاید 
برای ایـــن فصل بازیکنـــان جدید 
کمـــی دیـــر در اختیـــار اوســـمار 
قرار گرفتنـــد. با وجـــود این، من 
معتقدم باید از اوســـمار حمایت 
کرد و بـــرای فصل آینـــده هم روی 
ایـــن مربی حســـاب بیشـــتری باز 
کـــرد؛ هـــر چنـــد کاریزمـــای ایـــن 
مربـــی و حمایـــت بازیکنـــان در 
پیـــش بـــردن مقاصـــد ســـرمربی 
برزیلی و میـــزان کارایی این مربی 
بســـیار مهم و تأثیر گـــذار خواهد 

. د بو
پیشکسوت پرســـپولیس در پایان 
با انتقاد از استفاده از جادوگر نیز 
گفت: متأســـفانه مربیانی بودند 
که لقب معلـــم اخـــلاق را با خود 
یدک می کشـــیدند اما متأســـفانه 
دنبـــال جـــادو و اســـتفاده از این 
حربه بودند. در حـــال حاضر هم 

حربـــه اســـتفاده از جادوگر طبق 
گفتـــه خـــداداد که بوی جـــادو در 
فوتبـــال مـــا می آید، صحـــت دارد 
که نفـــس فوتبال و رقابت ســـالم 
را زیـــر ســـؤال می بـــرد و حتمـــاً 
بایـــد بـــا آن دســـته از مربیانی که 
دنبال اســـتفاده از چنین مسائلی 

هســـتند، برخورد شود.
داداش زاده در رابطـــه بـــا حکـــم 
کمیتـــه انضباطـــی بـــرای دیـــدار 
پرسپولیس و ســـپاهان نیز گفت: 
بـــه نظرم ایـــن حکم خوبـــی بوده 
اســـت و می توانـــد درس عبـــرت 

خوبـــی بـــرای آقایان باشـــد.

داداش زاده: حکم حضور بانوان درس عبرتی برای آقایان می شود

حرف خداداد در مورد جادو درست است

مصاحبه

ناصر قراگزلو
خبرنگار

سوژه

محمد قراگزلو
خبر نگار

ــپولیس  ــابق پرسـ ــروز رهبری فرد، کاپیتان سـ بهـ
ــتباهات  ــه دلیل اشـ ــه این تیم بـ ــاد دارد کـ اعتقـ
ــت داد.  ــام حذفی را از دسـ ــرمربی اش جـ فنی سـ
ــا ایران  ــت و گو بـ ــای گفـ ــر پـ ــار دیگـ ــرد بـ رهبری فـ
ورزشی نشسته است. مصاحبه با او مانند همیشه 

خواندنی است.
پرسپولیس قهرمان می شود؟

ــی در اختیار  ــازی، تکلیف قهرمانـ ــل از بـ الان و قبـ
ــتقلال است. مگر اینکه لغزشی داشته باشند  اسـ
و پرسپولیس از آن استفاده کند که البته در بازی 
با سپاهان این فرصت نصیب شان شد و استفاده 

نکردند.
چرا؟

ــمار رزومه قوی و تجربه کافی سرمربیگری را   اوسـ
ــود که به آن شکل  ندارد. همین هم باعث می شـ
ــت بدهد. چه  ــپولیس جام حذفی را از دسـ پرسـ
ــی فکرش را می کرد پرسپولیس برتری4-2 را  کسـ
ــذار کند. البته  ــم در دقایق اضافی بازی واگـ آن هـ
تقصیر همان عده از هواداران هم هست که با دو 

سه برد از این مربی سوپرمن ساختند.
اما چرا سپاهان را نبرد؟

ــان دلیل  ــت. به همـ ــت بردن را نداشـ چون لیاقـ
ــود  که مقابل آلومینیوم خوب نبودند. مگر می شـ

ــته  ــن خوب دو تا فرصت نداشـ ــا این همه بازیکـ بـ
باشید. واقعاً هیچکس نبود از اوسمار بپرسد که 
ــی و کلیدی ات را  ــتر نفرات اصلـ ــرا در اراک بیشـ چـ
ــیدی، حتما فکر کرده بازی تمام شده  بیرون کشـ

که اشتباه کرد.
حتماً اتفاقات آن بازی و محرومیت 10 
ساله هوادار سپاهان را هم شنیدید؟

از چه چیز محروم شد؟ اینکه به استادیوم ها نرود، 
شد تنبیه. متأسفانه این جریمه ها اصلاً بازدارنده 
نیست. باید حکمی می دادند که درس عبرتی شود 
برای بقیه. همان بهتر که بانوان به ورزشگاه نیایند.

به لحاظ کیفی هم بازی خوبی نبود.
ــم بارفنی  ــتقلال هـ ــازی تراکتور و اسـ ــه، حتی بـ بلـ
ــارک بازی بچه ها  ــت. باور کنید می رفتیم پـ نداشـ
ــه برای آن  ــود. حیف زمانی کـ ــم بهتر بـ را می دیدیـ
گذاشتیم. فوتبال ما شده بیانیه نویسی. من فکر 
می کنم اگر عریضه نویس های مقابل دادسراها به 
ــلوغ می شود.  ــگاه بروند سرشان حسابی شـ باشـ
ــگاه ها علیه  ــه باشـ ــده بیانیـ ــازی تمام نشـ ــوز بـ هنـ

همدیگر و داوری ها منتشر می شود.
عبدا... ویسی هم به خاطر 

مصاحبه هایش 2 میلیارد تومان جریمه 
شد. در حالی که اگر VAR باشد خیلی از 

این مصاحبه ها انجام نمی شود.
ــات و تصمیم گیری ها  ــران این اتفاقـ در فوتبال ایـ
ــا حدودی حق  ــت. من به مربیان تـ عجیب نیسـ
ــم. وقتی  VAR نداریم و حق تیم ها ضایع  می دهـ

ــوری کنند.  ــدر می توانند صبـ ــا چقـ ــود، آنهـ می شـ
ــد و آنها همچنان  ــتم ویدیویی باشـ اگر این سیسـ
ــم مالی  ــوان جرایـ ــد آن وقت می تـ ــراض کننـ اعتـ

برای شان در نظر گرفت.
پرسپولیس و استقلال هم به بخش 

خصوصی واگذار شدند و در اولین اقدام 
مدیریت استقلال هم تغییر کرد.

اول اینکه باید ببینیم سرنوشت آنها چه می شود. 
اما درباره استقلال چون از درون شان خبر ندارم 
نباید حرف خاصی بزنم. به هرحال خریدار جدید 
ــد تیم مدیریتش را می چیند.  هر طور که بخواهـ
شاید بهتر بود که همین 5 هفته را صبر می کردند، 
اما فوتبال ایران از این دست اتفاقات زیاد داشته 

و اصلاً عجیب نیست.
حتماً خبر شکایت درویش از رضا جباری 

را شنیده اید.
برایم مسجل شد که ایشان مثل خیلی از مدیران 
ــت. ما این قدر که  ــهرت اسـ عامل دیگر دنبال شـ
آقای درویش را در تلویزیون و رسانه  ها می بینیم، 
ــپولیس را نمی بینیم. ایشان باید  بچه های پرسـ
بداند امثال رضا جباری وقتی که در این تیم پول 
نبود، زحمت کشیدند و جوانی شان را گذاشتند. 
ــن می آمد تا  ــر تمریـ ــان انگار یادش رفته سـ ایشـ
ــد به رضا  ــرد. الان هم بایـ ــا بچه ها عکـــس بگیـ بـ
جباری و امثال او احترام بگذارد و مطمئن باشد 
ــه ای به جایگاه  ــه این مدل رفتارها هیچ خدشـ کـ
پیشکسوتان در میان هواداران به وجود نمی آورد.

رهبری فرد: هوادار سپاهان با محرومیت 10 ساله تنبیه نمی شود

درویش بیشتر از بازیکنان پرسپولیس در رسانه ها است

گپ

در شـــرایطی که بحـــث تمدید قرارداد با اوســـتون 
رســـتم اورونوف وینگر 23 ساله ازبک پرسپولیس 
به گـــوش می رســـد امـــا ایـــن بازیکن یـــک فصل 
دیگـــر بـــا پرســـپولیس قـــرارداد دارد و می تواند در 
لیگ نخبگان آســـیا ســـرخ ها را همراهـــی کند. با 
این وجـــود هواداران پرســـپولیس از حـــالا دنبال 
قـــرارداد بلندمـــدت بـــا ایـــن بازیکـــن تکنیکـــی و 
تعییـــن کننـــده هســـتند غافـــل از اینکه باشـــگاه 
پرســـپولیس بدش نمی آید در تابســـتان پیش رو 
به پیشـــنهادهای مالی اغواکننـــده گوش بدهد و 

بحث فـــروش ایـــن بازیکن منتفی نیســـت.
واقعیت این اســـت برخلاف شایعات مطرح شده 
دربـــاره پیشـــنهاد میلیـــون دلاری به ایـــن بازیکن 
هنـــوز هیـــچ خبـــری در ایـــن خصـــوص مطـــرح 

نیســـت و باشـــگاه پرســـپولیس بـــرای فـــروش او 
پیشـــنهادی دریافت نکرده اما در صورت رســـیدن 
پیشـــنهاد مناسب هیچ بعید نیســـت که اورونوف 
را بفروشـــند و خبـــری از این بازیکن در اســـکواد 
ســـرخ ها بـــرای فصـــل بعـــد لیـــگ برتـــر و لیـــگ 

نباشد! آســـیا  نخبگان 
بـــا تعییـــن مالکیت باشـــگاه پرســـپولیس اوضاع 
مالی این باشـــگاه قاعدتاً باید ســـر و ســـامان پیدا 
کنـــد و در ظاهر امـــر انتظار می رود ایـــن تیم برای 
حضـــوری قدرتمنـــد در رقابت هـــای فصـــل آینده 
حتـــی از تیم فعلی شـــرایط بهتری داشـــته باشـــد 
اما آنچه فعـــلاً درباره اورونوف مطرح شـــده اینکه 
احتمال فروش او از ســـوی باشـــگاه پرســـپولیس 
منتفی نیســـت  بـــا وجود علاقـــه وافر هـــواداران 

بـــه او و اینکه این مهـــره تکنیکی می توانـــد در راه 
کســـب جام هـــای بعـــدی مهـــره تعیین کننده ای 

. شد با
بـــا این حال چنانچـــه تصمیم باشـــگاه در این باره 
قطعی باشـــد و خبـــر احتمـــال فـــروش اورونوف 
نهایـــی شـــود بایـــد منتظـــر واکنـــش هـــواداران 
پرســـپولیس در صفحـــات مجـــازی و طرفـــداری 
بـــود کـــه ممکـــن اســـت باشـــگاه را مجبـــور بـــه 

عقب نشـــینی کنـــد.
هـــواداران پرســـپولیس بـــا در نظر گرفتـــن اینکه 
این باشـــگاه هر ده ســـال یک بـــار موفق به جذب 
بازیکن شاخصی می شـــود که واقعاً سطح بالاتری 
نســـبت به فوتبال ایران دارد نگران از دست دادن 

او هستند.

با وجود تکذیب پیشنهاد میلیون دلاری

احتمال فروش اورونوف وجود دارد


